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1. března jsme se o tomto projektu dozvěděli
a svůj velký zájem projevili.
Když jsme byli s tímto projektem seznámeni,
byli jsme velice mile překvapeni.

Že můžeme zažít něco jiného,
pro nás úplně nového.
Vyzkoušet si nové věci,
a to je pro nás bezva přeci.

Hned jsme našeho pamětníka navštívili,
a do jeho rozmanitého života se vžili.
Teď zbývalo sesbírat dokumenty, kreslit a upravit video,
pracovat na tom se nám moc líbilo.

I když to tak nevypadá, bylo to hodně práce,
zvládli jsme to, zdá se.
Návštěva partyzánských bunkrů nás ohromila
a dalším milníkem pro nás byla.

Do nahrávacího studia jsme bohužel nejeli,
a tak sami jsme se s tím popasovat museli.
Jsme však šťastní, zvládli jsme to,
budeme doufat, že dobré je to.


